



شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : July 31, 2025

الكويت في : 31 يوليو 2025

Ref : SNM/OC/158/25

المرجع : SNM/OC/158/25

To : Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject : Disclosure of Material Information of
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)**

**الموضوع : إفصاح عن المعلومات الجوهرية
لشركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11) .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11)

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader

Vice Chairman & CEO





شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	July 31, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:	اسم الشركة المدرجة:	
SANAM Group Holding Company K.P.S.C	شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع	
Material Information:	المعلومات الجوهرية:	
SANAM Group Holding Company has fully repaid and canceled a credit facility agreement with a local bank amounting to KD 3,000,000 (Only Three Million Kuwaiti Dinars).	قامت شركة مجموعة سنام القابضة بسداد وإلغاء عقد تسهيلات مصرفية مع أحد البنوك المحلية بمبلغ 3,000,000 د.ك (فقط ثلاثة ملايين دينار كويتي لا غير).	
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:	
- A decrease in cash and cash equivalents as well as a decrease in short-term loans amounting to KD 3,000,000. The financial impact will appear during the third quarter of 2025.	- إنخفاض النقد والنقد المعادل وكذلك إنخفاض قروض قصيرة الأجل بقيمة 3,000,000 د.ك . وسيطهر الأثر المالي خلال الربع الثالث من عام 2025.	

7/1



6/1